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با این همه آدم که "مَن، مَن" می کنند، نمی دانم چه می شود، خدا به ما رحم 
کند! برخی از رییســی نام می برند ولی ما هنوز وارد مصادیق نشدیم.«برخی این 
توهم را مطرح می کنند که اصولگرایان در پی مشارکت فعال نیستند تا رای بیاورند 
که این گونه نیست ما در پی مشارکت هر چه فعال تر، هوشمندانه و آگاهانه هستیم.

وقتی فردی نماینده مجلس می شود سرمایه گذاران، وزارتخانه ها و افراد مختلف به 
او مراجعه می کنند و درخواست های مختلف دارند که اگر نماینده رصد نشود و به 

او کمک فکری داده نشود ممکن است از راه درست منحرف شود.

وزارت کشور به نامه محمود احمدی نژاد، در خصوص تشکیل ستادی در 
وزارت کشور برای برخورد با یک تجمع فاقد مجوز در روز ۲۲ بهمن در شرق 

تهران، پاسخ داد.
در این پاســخ نوشته شده اســت:در خصوص تجمع مورد اشاره در نامه 
اخیر ارسال شده برای رئیس محترم جمهور، مطلقاً، درخواستی به فرمانداری و 
یا استانداری تهران واصل نشده و بالتبع، مجوزی هم صادر نشده است.علیرغم 
فقدان ارائه هرگونه درخواست و بالتبع، عدم صدور هرگونه مجوز برای تجمع 
مورد اشــاره، بر خلاف ادعای مطرح شــده، مدارای قانونی اعمال شده و ضمن 
کنترل و مراقبت لازم، برخورد ســخت و خشــنی از سوی عوامل نظم و امنیت، 
اعمال نشده و لازم است مستندات ادعای مطرح شده مغایر با این رویکرد کلی، به 
مراجع ذیربط، ارائه شود.در سالروز پیروزی انقلاب اسلامی که بیش از هر زمان 
دیگری، تداعی بخش وحدت و انسجام ملی است، عدم استقبال مخاطبان از یک 
تجمــع فاقد مجوز؛ علیرغم تبلیغات چند روزه مجازی، بیش از هر چیز، بیانگر 
عدم اقبال عمومی به رویکردهای غیراصیل و غیرسازنده در عرصه سیاست است 
و فروکاستن ریشه این عدم اقبال به ادعاهای خلاف واقعی نظیر تشکیل یک ستاد 
موهوم در یک وزارتخانه، نمی تواند، جبران کننده این "عدم اقبال" باشــد و یا 

منجر به "دیده شدن" شود./برنا

رزیتا قبادی گفت :دراولین برنامه پس از آن برنامه جنجالی در اتاق گریم بودم 
که کاغذی به من دادند و گفتند باید این را بخوانی؛ طبق نوشته های آن کاغذ باید 
حتما سه بار به خاطر برنامه شب قبل روی آنتن زنده از مردم عذرخواهی می کردم. 
من هم مجبور به این کار شدم و سه باز عذرخواهی کردم اما باز هم مرا ممنوع الکار 
کردند!مجری سابق برنامه عصر خانواده گفت: مردم عزیز من از همین جا دست شما 
را می بوسم و به خاطر آن که آن شب به خاطر کلمه رقص از شما معذرت خواهی 
کردم از شما معذرت خواهی می کنم من بابت آن معذرت خواهی شرمنده هستم. 

الانم بابت آن عذرخواهی اجباری از شما معذرت خواهی می کنم.

»مرتضی طاهری«، رئیس هیات مدیره خانه مداحان در با اشاره به تاکیدات 
مقام معظم رهبری به مداحان اهل بیت)ع( در این دیدار مجازی اظهار کرد: نکته 
بســیار مهم در سخنان مقام معظم رهبری پرهیز از مخدوش شدن ادب اسلامی 
در محیط های رسانه ای و فضای مجازی بوده است که لازم است این موضوع 
مورد توجه جامعه مداحان قرار گیرد، در همین راستا خانه مداحان اهل بیت)ع( 
به منظور تحقق مطالبات رهبری از مداحان درصدد تهیه سند چشم انداز بیست 
ساله است که این سند برگرفته از بیانات مقام معظم رهبری در جمع مداحان در 
سال های گذشته است که به صورت منبع و ماخذ در اختیار هیئت داران و جامعه 

مداحان قرار می گیرد.

احمد خاتمی با اشــاره به لزوم حضور حداکثری مردم در انتخابات آینده 
خاطرنشان کرد: کشور فضای انتخاباتی برای ریاست جمهوری پیدا کرده است 
و گرم شــدن فضای انتخابات را به فال نیک می گیریم و امیدواریم خروجی آن 
حضور پرشور مردم در صحنه باشد؛ امروز به برکت پیروزی انقلاب اسلامی مردم 
سرنوشت خودشان را خودشان رقم می زنند. امام جمعه موقت تهران مطرح کرد: 
دشمنان می خواهند فضای انتخابات کم رونق و کمرنگ باشد، از این رو شعار 
انقلابیون، شعار حضور حداکثری و انتخاب اصلح است. وی عنوان داشت: در 
انتخابات آن چیزی که مهم اســت، رفتار قانونی اســت و همه دست اندرکاران 
باید قانونی عمل کنند، زیرا بی قانونی و شکستن قوانین به منزله در هم شکستن 

مصلحت کشور است.

علم الهــدی گفــت: من به عنوان یــک فرد ســابقه دار در این انقلاب، 
خوشــبختانه از اول پیروزی انقلاب تا به حال گفته ام که ما در بین مسئولینی 
که در راس نظام بوده اند، خائن نداشتیم. ندانم کاری داشتند، اما خائن نبودند. 
اما حالا که مقام  معظم رهبری مســیر را روشن کردند و فرمودند که اول باید 
آمریکا تحریم ها را لغو کند و ما راستی آزمایی کنیم، اگر از حالا به بعد مسئولی 
از مذاکره و آشتی با آمریکا حرف بزند، بدانید که او اول خائن به انقلاب است. 
مقــام  معظم رهبری با بینــش عمیق و بصیرت خدادادی خود عمق فاجعه را 
دیدند و می گویند که آمریکا باید تحریم ها را لغو کند و ما راستی آزمایی کنیم 
و فقط هم به حرف نیســت بلکه باید عملی شــود، سپس ما اقدام به مذاکره 
می کنیم. اگر مسئولی بخواهد کاری جز این بکند، نظام پس از ۴۲ سال اولین 

خائن خود را پیدا می کند و این مردم هم با او مقابله خواهند کرد. 

رئیس پلیس راه مازندران گفت: طی روزهای گذشته شاهد افزایش حجم 
تردد خودروها در محورهای شمال بودیم به طوری که طی سه روز گذشته بیش 
از ۸هزار برگشت و بیش از ۲ هزار خودرو جریمه و برگشت داده شدند. علیرضا 
قدمی امروز درباره وضعیت جاده های مازندران اظهار کرد: طی روزهای گذشته 
شاهد افزایش حجم تردد خودروها در محورهای شمال بودیم به طوری که طی سه 
روز گذشته بیش از ۸هزار برگشت و بیش از ۲هزار خودرو جریمه و برگشت داده 
شدند. رئیس پلیس راه مازندران با اعلام اینکه محدودیتی به جز اعمال محدودیت 
کرونایی در دستور کار پلیس نیست، گفت: با توجه به تشدید اعمال محدودیت ها، 

خودروها درصورت جریمه برگشت هم داده می شوند.

اخبار ویژه ... روحانی رئیس جمهور:
3

مراقبت در مرزهای ورودی
 باید بیشتر شود

سرویس سیاســی- حجت الاسلام 
حســن روحانی صبح روز گذشته در جلسه 
ســتاد ملی مقابله با ویروس کرونا با تبریک 
فرارســیدن ماه رجب گفت: امروز میلاد امام 
پنجم، امام باقرالعلوم )ع( است. در ادامه میلاد 
امام جواد )ع(، امام هادی )ع( و امیرالمومنین 
)ع( اســت و سپس بعثت پیامبر عظیم الشان 
اســلام )ص( را داریم. ماه پربرکتی اســت. 
رییس  دولت تدبیر و امید با تاکید بر ضرورت 
رعایت پروتکل های بهداشتی اظهار داشت: 
از همــه روزهای ویژه این ماه باید اســتفاده 
کرد. ان شــاالله همه پروتکل های بهداشتی را 
رعایت کنیم که هم ثواب این ایام و هم ثواب 
اجرای پروتکل های بهداشــتی توامان شود. 
روحانی با بیان اینکه یک سال از ورود کرونا 
به کشور گذشته است، تصریح کرد: همه فکر 
می کردند از پاندمی عبور کرده اند. با پیشرفتی 
که بهداشت داشته، آگاهی که به مردم دادند، 
تصور اینکه با یک مصیبت بزرگی مواجه شده 
که در طول قرن بی سابقه بوده است، کسی آن 
را تصور نمی کرد. به گفته رییس جمهوری، 
کسی هم فکر هم نمی کرد، این بیماری پاندمی  
باشــد که همه عاجز شــوند؛ یعنی پولدار، 
ابرقدرت و کســانی که فکر می کردند کرات 
دیگــر را تصرف کننــد و این همه تحولاتی 
که در یک قرن گذشــته شاهد بودیم، دنیای 
ربات ها، دیجیتالی و هوش مصنوعی، کسی 
فکــر نمی کرد با این معضــل بزرگ روبه رو 
شــوند که از پایان ۲۰۱۹ شروع شد و هنوز 

درگیر این بیماری هستیم.
وی با بیان اینکه ده ها میلیون نفر گرفتار 
این بیماری شــدند و صدها هزار نفر در این 

بیماری جان باختند، خاطرنشــان کرد: این 
ویروس هر روز به شــکلی ظاهر می شــود. 
جهش های خاصی از این ویروس مشــاهده 
می کنیم. همه آرزوها این بود که بشر به دارو 
برسد. به سمت داروهایی هم رفتند و گفتند 
موثر اســت و در بازار هم قیمت گزاف پیدا 
کرد ولی در نهایت مشخص شد این داروها 
درمان دقیق و واقعی نیســت. روحانی با بیان 
اینکه بشر در یک سال اخیر نتوانسته درمانی 
برای مقابله بــا ویروس کرونا پیدا کند، ابراز 
داشــت: امیدها در پی واکسن رفت. همه هم 
می دانستند دوران تهیه واکسن با ۶ ماه و یک 
سال ممکن نیســت. گاهی یک واکسن ۱۰ 
ســال زمان می برد که به نقطه مطلوب رسیده 
و نواقــص آن برطرف شــود ولی ناچارا راه 
اضطرار داده شد و واکسن مجوز عمومی داده 

شد، چون مرگ و میر زیاد شده بود.
رییس دولت دوازدهم اضافه کرد: هنوز 
کاملا مشخص نیست این واکسن چقدر موثر 
اســت، اینکه این واکسن تا چه مدت ایمنی 
ایجاد می کند، این مسئله هم هنوز مشخص 
نیست. اینکه کدام واکسن کاملا موثرتر است، 
این داســتان هم کاملا روشن نیست. اینکه 
واکســن ها در برابر جهش های این ویروس 

موثر هستند یا خیر، این هم روشن نیست.
وی اظهار کرد: هنوز مسائل فراوانی در 
زمینه مبارزه با کرونا داریم ولی چاره ای نیست 
جز این که به ســمت واکسن برویم. دنیا هم 
به ســمت واکسن رفته است ما هم به همین 
صورت واکسیناسیون را آغاز کرده ایم و ادامه 
می دهیم و به ترتیب اولویتی که در ستاد ملی 
مبارزه با کرونا به تصویب رسیده است،  عمل 

و اجرا خواهد شد.
روحانی با بیان اینکه تقابل علم و دانش 
و تجربه بشری در برابر این ویروس همچنان 
ادامه دارد، گفت: این که چه زمانی علم موفق 
شــود که این ویروس را به زانو درآورد برای 
ما مشــخص نیست. تجربه تاریخ بشر نشان 
داده که در نهایت بشــر پیروز می شــود. اما 
یک واقعیت هم برای همه روشــن شــد که 
دانش بشــر هر چقدر هم در برابر علمی که 
باید حاصل شود، پیشرفت کند، باز هم مقدار 
اندک و کمی اســت و نمی شود گفت به همه 
علوم و دانش ها دست یافتیم. وی گفت: چاره 
و راه مقابله بــا کرونا همچنان مراعات همه 
دستورالعمل های بهداشتی است که در یک 
سال گذشــته انجام دادیم و راه دیگر نداریم 
یعنی؛ دست ها باید شسته شود، تجمعات باید 
کم شود،  فاصله گذاری ها رعایت شود. همه 
این توصیه ها راه اصلی تا رسیدن به مرحله ای 

است که از این بیماری عبور کنیم.
رییس دولت تدبیر و امید یادآور شــد: 
کار دیگری که باید انجام داد واکسیناســیون 
اســت که این کار را شــروع کردیم و ادامه 
می دهیم چرا که کمک می کند بتوانیم جامعه 
و افراد را ایمن سازی کنیم و هم مرگ و میر را 

کاهش دهیم و هم زنجیره را قطع کنیم.  
در مرزهــا دقــت و مراقبت 

بیشتری شود
روحانی اضافه کرد: امروز در جلســه 
بازهم تاکید شــد که نســبت به ورودی ها از 
خارج به داخل مخصوصا کشــورهایی که 
با ویروس های جدید آلوده هســتند دقت و 
مراقبت بیشتری شود. باید با تلاش بیشتر این 

مقررات به طور کامل اجرا شود. صدا و سیما، 
 روزنامه ها، هواپیمایی های ما در خارج ابلاغ 
و اعلام و تکرار کنند که هرکس وارد کشــور 
شــود باید قانون و مقرراتی که برای تست و 
قرنطینــه که اینجا وجــود دارد به طور کامل 
مراعات کنند چرا که این موردی نیســت که  
قابل گذشت باشد چون مساله جان میلیون ها 

انسان در میان است.  
وی گفــت: شناســایی زودهنــگام 
مخصوصا نســبت به ویروس جهش یافته 
خیلی مهم است که سریعتر بشناسیم.  فردی 
که از خارج وارد یک استان یا یک شهرستان 
می شــود، اســتاندار، فرماندار و بخشدار و 
مسوول مراقبت بهداشتی همه باید مراقبت 
کنند اگر کســی آلوده شده بلافاصله مساله 
قرنطینــه و مقرراتی کــه در این زمینه وجود 
دارد را اعمال کنند چرا که اینها مسایلی نیست 

که قابل گذشت باشد.  
روحانی با تاکید بر این که همه دســت 
به دســت هم دهیم برای جلوگیری از خیز 
چهــارم ویروس کرونا گفــت: نزدیک عید 
نوروز هســتیم ایام برای مردم برای کسب و 
کار و نظافت منزل ها و هم برای سفر اهمیت 
دارد. بنابراین اگر می خواهیم عید بسیار خوبی 
داشته باشیم  از حالا باید شروع کنیم و مراقبت 
کنیم.  اگر مراقبت ها از امروز شــروع نشود 
متاسفانه دوباره با مشکلات مواجه خواهیم 
شد. رییس جمهوری استان های دیگری هم 
داریم که آنها زرد بودند نارنجی شــده است. 
این یک اعلام خطر برای همه ما و حرکت به 
سمت جهش چهارم است. بنابراین همه باید 
مراقبت کنیم و جلوی این کار را بگیریم و وارد 
موج چهارم و خیز چهارم نشویم و شرایط به 

گونه ای باشد که بتوانیم مهار کنیم.
سبک زندگی جدید را یکسال 

دیگر ادامه دهیم
روحانی تاکید کــرد: بدانیم حتی اگر 
واکسیناسیون به طور فراوان هم انجام گیرد و 
همه تجهیزات هم آماده باشد تا یکسال دیگر 
باید مراقبت کنیم.  اصل این است که ما سبک 
زندگی را به گذشته برنگردانیم. در این یکسال 
یک سبک زندگی جدیدی را آغاز کردیم این 

سبک را حداقل تا یکسال دیگر ادامه دهیم.
وی ادامه داد:ماه عروســی ها است باید 
خیلی مراقبت کنیم که این مجالس تبدیل به 
مجالس عزا نشــود. فاصله ها را مراقبت کنیم 
و اصول بهداشتی را مورد مراقبت خود قرار 
دهیم که بتوانیم در پایان سال روزهای خوبی 
را برای مردم داشــته باشیم و آغاز سال ۱۴۰۰ 
مناسب تر از سال ۱۳۹۹ باشد که در طول این 

سال گرفتار این بیماری بودیم.

  رییس جمهوری گفت: مراقبت نسبت به ورودی ها از خارج به داخل، مخصوصا از کشورهایی که با ویروس های جدید آلوده هستند، باید بیشتر شود. 

سرویس سیاسی- بیژن مقدم گفت: سخنانی مبنی بر عدم شرکت در انتخابات که اخیرا 
از سوی برخی اصلاح طلبان تندرو بیان می شود، نوعی از باج خواهی است.

اخیرا برخی از اصلاح طلبان بر گزاره »عدم شــرکت در انتخابات« تأکید می کنند؛ البته 
آنها این موضوع را منوط به برآورده نشــدن شــرایط دلخواه شان می کنند. برای مثال اخیرا 
محسن آرمین گفته است که: »لزوما نباید در انتخابات شرکت کرد. طبعا احزاب اصلاح طلب 
نمی توانند در انتخاباتی که از پیش نتیجه آن مشخص است، نقش جوری جنس را بازی کنند. 
کسانی که به نام اصلاح طلب پذیرفته اند نقش گندم نمای جوفروش را بازی کنند، خود را رسوا 
خواهند کرد«. مشابه این سخن را سعید حجاریان چندماه پیش از انتخابات مجلس یازدهم 
با عنوان »مشــارکت مشــروط« مطرح کرد که در آن زمان بسیاری گفتند که او می خواهد بار 
دیگر طرح تحریم انتخابات را کلید بزند. با جمع این سخنان به نظر می رسد طیف رادیکال 
جریان اصلاحات بنا دارد اگر خواســته هایش در جریان انتخابات ریاست جمهوری۱۴۰۰ 
محقق نشد، دیگر اصلاح طلبان را به سمت تحریم هدایت کند. اما آیا بدنه اصلی اصلاحات 

چنین موضوعی را می پذیرند؟
بیژن مقدم درباره این موضوع گفت: »سخنانی مبنی بر عدم شرکت در انتخابات که اخیرا 
از سوی برخی اصلاح طلبان تندرو بیان می شود، نوعی از باج خواهی است. آنها می خواهند با 
تهدید به تحریم حالا با عنوان عدم مشارکت در انتخابات بگویند اگر شرایط بر وفق مرادمان 
پیش نرود، اگر هر آن چیزی که می خواهیم را به دست نیاوریم و اگر نامزد رادیکالمان تأیید 
صلاحیت نشود، در انتخابات حاضر نمی شویم که در واقع تهدید به تحریم انتخابات است«.
او ادامه داد: »البته این را هم بگویم که این طرح مورد اقبال عموم اصلاح طلبان نیست و 
صرفا عده ای محدود و افراطی چنین نظری را مطرح می کنند. برای مثال آقای خاتمی هیچگاه 
موافق تحریم انتخابات نبوده است و حتی به یاد داریم در انتخابات مجلس هفتم یا مجلس 
نهم که اصلاح طلبان انتخابات را تحریم کرده بودند، او رأی داد و در تمام این  ســال ها هم 
ســعی کرده اســت که با قلم، حرف یا هر اقدام دیگری انتخابات را پرشور کند. فارغ از همه 

انتقادهایی که به او وارد است اما به هر حال سابقه اش نشان می دهد که اهل تحریم نیست«.
این فعال سیاسی در پاسخ به این پرسش که آیا اطرافیان افراطی خاتمی می توانند او را 
به سمت تحریم ببرند، بیان کرد: »خیر، تصور نمی کنم آقای خاتمی به سمت تحریم هدایت 
شود. مجموع اصلاح طلبان هم چنین نظری ندارند و اتفاقا آنها هم بر انتخابات۱۴۰۰ حساب 

باز کرده اند و خودشان تصور می کنند دستشان در انتخابات خالی نیست«.
او در پاسخ به پرسشی دیگر مبنی بر اینکه آیا گزاره تحریم از سوی برخی اصلاح طلبان 
برای فشاروارد کردن به شورای نگهبان در روند بررسی صلاحیت هاست یا خیر، خاطرنشان 
کرد: »شــاید این طور باشــد اما شــورای نگهبان چارچوب های خودش را دارد و خیلی به 
حرف های اصلاح طلبان افراطی توجه نمی کند. بدنه اصلی اصلاحات هم امثال تاجزاده را 
جدی نمی گیرد. واقعیت این است که تندروهای اصلاح طلب در اقلیت هستند و سخنانی که 

مطرح می کنند بیشتر محفلی است تا نظری غالب در جریان اصلاحات«.
مقدم در پایان درباره شــانس هریک از جناح های سیاسی گفت: »با عنایت به شرایط 
فعلی که ماحصل عملکرد ناکارآمد دولت است، اصلاح طلبان شانسی برای پیروزی ندارند 
و اگر اتفاق خاصی تا انتخابات رخ ندهد، بعید است آنها بتوانند اقبال عمومی را ازآنِ خود 
کنند. مردم می دانند که اصلاح طلبان مسئول وضع موجود هستند زیرا دولت آقای روحانی 

برآمده از حمایت بی دریغ آنها بود«.

بیژن مقدم فعال سیاسی : 

اصلاح طلبان تندرو در جبهه 
اصلاحات در اقلیت قرار دارند

سیاسی

سرویس سیاســی- رییس دفتر رییس جمهوری گفت: غیر از واکسن روسی، 
درحال مذاکره برای خرید واکســن کرونا از چین و هند هســتیم، فکر می کنم با این 
اقدامات، ســبد ما از واکســن کامل خواهد شد و همه این موارد را قبل از عید خواهیم 

داشت. 
محمود واعظی در واکنش به ادعای وزیر ارتباطات دولت نهم مبنی بر بازی دولت 
با نرخ ارز در آستانه انتخابات و اینکه دولت می تواند نرخ ارز را کاهش دهد، گفت: او 

حتما می خواهد کارهای دوران وزارتش را به این دولت نسبت دهد.
رییس دفتر رییس جمهوری ادامه داد: حتی اگر بتوانیم یک ســاعت زودتر نرخ 
ارز کاهش دهیم حتماً این کار را خواهیم کرد و همه تلاش ما همین است. در این باره 
محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه، سید عباس عراقچی معاون سیاسی وزارت امور 
خارجه و عبدالناصر همتی رییس کل بانک مرکزی با سفر به  کشورهای منطقه در پی 

آزاد کردن هر چه سریعتر پول های مسدود شده کشورمان هستند.
واعظی یادآور شــد: علاوه بر این در پی گســترش بازارهای صادراتی و افزایش 
فروش نفت و فرآورده های آن هســتیم تا بتوانیم پشتوانه ارزی خود را بالا برده و نرخ 

ارز را کاهش دهیم. 
حتــی ما یکی از اهداف بودجــه ۱۴۰۰ را کاهش نرخ ارز و افزایش ارزش پول 
ملی عنوان کردیم. وی درباره اینکه غیر از واکســن اسپوتنیک روسیه واکسن دیگری 
هم خریداری می شــود، گفت: درحال مذاکره برای خرید واکسن چینی هستیم و این 
مذاکرات خیلی خوب پیش می رود. برای تهیه واکســن خوب از هند در حال مذاکره 
هســتیم و فکر می کنم با این اقدامات، ســبد ما از واکسن، کامل می شود و همه اینها را 

قبل از عید خواهیم داشت.
واعظی افزود: فعلًا یک میلیون دوز قرار اســت از روسیه وارد کشور شود و این 

روند ادامه دارد. در مراحل بعد تعداد دیگری واکسن روسی وارد کشور می شود.

محمود واعظی:

درحال مذاکره با چین و هند برای 
خرید واکسن هستیم

44424999

فوت»مهردادطالشی«درزندان
مرکــز اطلاع رســانی پلیس پایتخت درباره فوت فــردی به نام "مهرداد 
طالشــی" اعلام کرد: این فرد به دلیل همراه داشتن مواد مخدر توسط کلانتری 
دستگیر و جهت سیر مراحل قانونی به پلیس مبارزه با مواد مخدر تحویل داده 
می شــود که در بازداشــتگاه مواد مخدر دچار ایست قلبی شده و پس از انتقال 
به مرکز درمانی فوت که موضوع از طریق پزشــکی قانونی در حال بررســی و 
به محض مشخص شدن علت مرگ، مراتب اعلام خواهد شد. ضمنا علیرغم 
تبلیغات رسانه های معاند در خصوص انجام ضرب و شتم متهم، به صراحت 
اعلام می دارد هیچ گونه ضرب و شتمی در بازداشتگاه پلیس انجام نمی شود و 
کلیه بازداشتگاه های پلیس مجهز به دوربین های مداربسته بوده و تصویر حضور 

متهم در بازداشتگاه نیز موجود است.
نجاتبرجام

وزیرخارجه عمان تاکید کرد که کشــورش آماده کمک برای نجات توافق 
هسته ای است.به گزارش اسپوتنیک، بدر البوسعیدی، وزیر خارجه عمان تأکید 
کرد که کشورش از سطح فعلی روابط با اسرائیل رضایت دارد و در پی افزایش آن 
نیست.وی در بخش دیگری از سخنانش تأکید کرد که مسقط آماده کمک برای 

نجات توافق هسته ای است.
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